
Møteprotokoll 

Erudio sitt Allmøte 
 

16.11.2023  

Erudio Linjeforening 
 



Allmøtet ble avholdt den 16.11.2023 klokken 17:15 - 23:07 i Auditorium 
EL5, gamle elektro. 
 
Oppmøteregistrering 
Oppmøteregistrering ble gjennomført. Antall stemmeberettigede ved møtestart: 80  
 
Sak 1: Åpning ved leder Jon-Emil Steine 
Møtet åpnes av leder Jon-Emil Steine kl. 17:15 
 
(Tilstedeværende uten medlemsskap får talerett godkjent ved akklamasjon)  
(Ingen eventueltsaker, godkjennes ved akklamasjon) 
 
Sak 2: Møtekonstituering 

a) Valg av ordstyrere 
Styret innstiller Richard Solvang Grova og Kjartan van Dijk Festøy som ordstyrere 
Valgt ved akklamasjon 
 

b) Valg av referent 
Styret innstiller Emilie Bergmann som referent 
Valgt ved akklamasjon 

  
c) Valg av tellekorps 

 Styret innstiller Olav Magnus Knutsen og Linnea Brekke Rennan som tellekorps 
            Valgt ved akklamasjon  
  

d) Valg av protokollunderskrivere 
            Ingrid Landsverk & Jens Ruud Bunkholdt melder seg 
            Valgt ved akklamasjon 
  

e) Godkjenning av innkalling 
 Merknader til innkalling: 
            Ingen innvendinger 
            Godkjent ved akklamasjon 
 

f) Godkjenning av dagsorden 
 Merknader til innkalling: 
            Ingen innvendinger 
            Godkjent ved akklamasjon 
 

g) Godkjenning av forretningsorden 
Merknader til forretningsorden: 

Ingen innvendinger 



Godkjent ved akklamasjon 
 
Sak 3: Årsberetning ved leder 
Leder går gjennom hva linjeforeningen har gjort i året som har gått. 
Det har alt i alt vært et bra år for Erudio. Styret har jobbet godt og effektivt for å bedre 
studiehverdagen til studentene. Årets styre startet på sin første dag som styremedlemmer med 
komitee-opptak, arrangementer kom raskt rullende inn. Komkos sine arrangementer har blitt 
større og større, flere medlemmer har engasjert seg. Engasjementet på quiz har vokst noe 
enormt. Erudio fylte 18 år i mars, og det var lagt opp til en hel uke med flere spennende 
arrangementer. Ellers gjennom året har det vært lagt opp til ulike arrangementer og 
engasjementet har generelt vært godt - leder slår fast på at det har vært et bra år. Leder ser 
positivt på utviklingen av linjeforeningen og gleder seg til å se hva framtiden bringer for 
Erudio.  
 
Ingen spørsmål eller innvendinger til årsberetning.  
 
Sak 4: Åpent punkt 
Ingen spørsmål eller innlegg til åpent punkt.  
 
Sak 5: Vedtektsforslag 
Forslag 1: 
Fjerning av ordet ”lærende” i §1. 
 
Ingen spørsmål til forslaget. 
Ingen diskusjon vedrørende forslaget. 
 
Resultat:  
Forslag 1 ble vedtatt ved akklamasjon. 
 
Forslag 2: 
Endring av rekkefølge i §2.  
Forslaget er at §2.2 flyttes opp og blir dermed §2.1, samt fremlegges det forslag om å stryke 
setningen ”æresmedlemmer er unntatt dette” i §2.2.  
 
Ingen spørsmål til forslagene. 
Ingen diskusjon vedrørende forslagene. 
 
Resultat: 
Forslag 2 ble vedtatt ved akklamasjon. 
 
 
 
Forslag 3: 



Fjerning av et ord (”eller” i avsnitt 2) og tilføying av en setning (”eller styret av andre 
årsaker er inhabilt”) i §2.3 
 
Ingen spørsmål til forslagene. 
Ingen diskusjon vedrørende forslagene. 
 
Resultat: 
Forslag 3 ble vedtatt ved akklamasjon. 
 
Forslag 4: 
Flytting av rekkefølge i tekst (spesifikt: innkallingsprosessen) på §3.1  
 
Ingen spørsmål til forslaget. 
Ingen diskusjon vedrørende forslaget. 
 
Resultat: 
Forslag 4 ble vedtatt ved akklamasjon. 
 
Forslag 5: 
Ekstra underparagraf om saksliste til allmøte i §3.1 
Foreslår å legge til §3.1.1 ”Saksliste på allmøtet”  
 
Ingen spørsmål til forslaget. 
Ingen diskusjon vedrørende forslaget. 
 
Resultat: 
Forslag 5 ble vedtatt ved akklamasjon. 
 
Forslag 6: 
Ny underparagraf under §3.1.2, ”Rettigheter og plikter på allmøte” 
 
Spørsmål (bemerkning) fra et medlem om det var meningen å fjerne kolon i en setning.  
 
Ingen diskusjon vedrørende forslaget. 
 
Resultat: 
Forslag 6 ble vedtatt ved akklamasjon. 
 
Forslag 7: 
Fjerning av et underpunkt (”dersom økonomiansvarlig ikke har relevant kompetanse fra 
tidligere”) under økonomiansvarlig i §3.2.1 
 
Spørsmål fra et medlem om hva ”aktuelle kurs” betyr.  
Ingen diskusjon vedrørende forslaget. 



 
Resultat: 
Forslag 7 ble vedtatt ved akklamasjon. 
 
Forslag 8: 
Konkretisering av rollen til sosialansvarlig i §3.2.1 
Forslag er å gjøre stillingsbeskrivelsen lik de andre stillingsbeskrivelsene. Ønsker å legge til 
”arrangere ikke-faglige arrangementer som hever trivselen til Erudios medlemmer”.  
 
Ingen spørsmål til forslaget. 
Ingen diskusjon vedrørende forslaget. 
 
Resultat: 
Forslag 8 ble vedtatt ved akklamasjon. 
 
Forslag 9: 
Fjerning om krav av revisor, endring på tekst til kontrollør i §6. 
Legger til ”Erudio sitt regnskap skal kontrolleres av en ekstern part oppnevnt av Erudiostyret 
før påfølgende allmøte”.  
 
Ingen spørsmål til forslaget. 
Ingen diskusjon vedrørende forslaget. 
 
Resultat: 
Forslag 9 ble vedtatt ved akklamasjon. 
 
Forslag 10: 
Fjerning av underpunkt på aktivitetsansvarlig (”være Erudios kontaktperson med 
Dragvollkjelleren”) i underparagraf 3.2.1  
 
Spørsmål fra et medlem om denne eventuelle endringen vil bety at det ikke vil være noe 
konkret i vedtekene som tilsier at vi skal ha noen kontakt med Dragvollkjelleren?  
Videre kommentar på spørsmålet fra er at dette er dumt med tanke på nedgangen til 
Dragvollkjelleren. Medlemmet ytrer for at dette vil gjøre det vanskeligere for Kjellerstyret å 
opprettholde engasjement uten å ha en kjelleransvarlig i linjeforeningsstyrene.  
 
Resultat: 
Forslag 10 ble vedtatt ved akklamasjon.  
 
Forslag 11: 
Fjerning av avsnitt 2 i §3.4, legger til ”Erudiostyret kan stille krav til arrangement og/eller 
aktiviteter arrangert av komiteene”. 
 



Spørsmål fra et medlem om denne endringen vil kun være at teksten er annerledes, men 
praksisen er lik. Deretter et spørsmål om aktivitetsgruppene fremdeles vil ha tilgang til 
kontoret. Deretter et oppfølgende spørsmål om styret vet hvor lang prosessen er for å få 
flyttet nøkkelboksen, eller hvorfor det ikke allerede er gjort - samt om det er noen grunn til å 
ikke spørre NTNU om å få gjort dette. 
 
Det åpnet diskusjon om nøkkelboksen ved kontoret, om det skader å prøve seg på å høre med 
NTNU om dette, nestleder svarer at NTNU ikke er behjelpelig på saken, og det er kommet 
mange klager fra stipendiatet. Det er derfor ikke ønskelig. Videre diskusjon om dette er om 
hvorfor vi har denne nøkkelboksen, leder svarer at alle som sitter i styret har tilgang og det vil 
ikke endre seg, det som ønskes med vedtektsendringen er at ikke andre i komiteer som strengt 
tatt ikke trenger tilgang, får det. 
 
Avsluttende spørsmål om dersom forslaget styrkes fra den gitte paragrafen, hvor i vedtekene 
vil man da eventuelt finne informasjon om kontoret og leder svarer at man finner det i §4.  
 
For: 62 
Imot: 8 
Blank: 10 
 
Forslag 11 er vedtatt 
 
Forslag 12: 
Endring av overskrift i §10, fra ”Om vedtektene” til ”Endring av vedtektene” 
 
Ingen spørsmål til forslaget. 
Ingen diskusjon vedrørende forslaget. 
 
Resultat: 
Forslag 12 ble vedtatt ved akklamasjon. 
 
Forslag 13: 
Legge til §3.2.2, ”Fratakelse av styreverv”  
 
Spørsmål fra et meldem om det er noen grunn til at styret ikke har spesifisert antall ganger i 
vedtekten, og bare skrevet ”tid”. Leder svarer at det er vanskelig å definere, og påpeker at det 
gjør det mer åpent for fremtidig styre å avgjøre hvor mange advarsler som er nok.  
 
Deretter et spørsmål om ”gjentatte ganger” i forslaget blir vurdert ut i fra stillingsbeskrivelsen 
til de ulike vervene, videre et spørmsål om det kun er Erudios medlemmer som kan sende inn 
forslag om advarsler eller om dette er etter styrets bestemmelser. Leder svarer at slik som 
vedteketene sier, står det ikke at det kun er styrets bestemmelser. Det er opp til styret om det 
blir en sak, men alle kan komme med forslag. 
 



Avslutningsvis spørres det om i hvilken form vil disse advarslene komme - hvor offisielle og 
seriøse vil de være. Leder svarer at styret legger ingen standardisering på dette, da det er opp 
til de fremtidige styrene. Ønsker ikke at det skal stå ”hardt” i vedtekene, men at det kun skal 
stå. Så et siste spørsmål om det er sånn at om det blir meldt inn til styret, SKAL styret da 
diskutere en hver innmelding. Leder svarer da at det ved tolkning av vedtektene per 
definisjon ikke trengs, men at det oppfordres til dette. For så vidt et fint forslag til 
vedtektsendring neste år.  
 
Ingen diskusjon vedrørende forslaget. 
 
Resultat: 
Forslag 13 ble vedtatt ved akklamasjon. 
 
Forslag 14: 
Legge til innholdsfortegnelse i vedtektene.  
 
Ingen spørsmål til forslaget. 
Ingen diskusjon vedrørende forslaget. 
 
Resultat: 
Forslag 14 er vedtatt ved akklamasjon.  
 
Sak 6: Gjennomgang av regnskap 
Regnskapet for 2023 presenteres. 
Allmøtet tar regnskapet til orientering.  
 
Ingen spørsmål til utgiftene i regnskapet. 
Ingen kommentarer til regnskapet i sin helhet. 
 
Regnskapet godkjennes ved akklamasjon 
 
Sak 7: Gjennomgang av budsjett 
Budsjett for 2024 presenteres. 
Allmøtet tar budsjett til orientering. Informeres også om at det vil være en revisor som 
gjennomgår budsjettet ved senere tid.   
 
Ingen spørsmål til utgiftene i budsjettet. 
 
Kommentar: 
2000,- virker for lite til utgift på fotball. 
 
Resultat 
Budsjett for 2024 godkjennes ved akklamasjon 



 
Sak 8: Valg av nytt Erudiostyre 
8.1: Leder 
Embla Vegard Aurmo og Jostein Langørgen stiller til valg. 
 
Embla Vegard Aurmo er valgt til leder. Gratulerer! 
 
8.2: Nestleder 
Anna Eick Heidi stiller til valg. 
 
Anna Eick Heidi er valgt til nestleder. Gratulerer! 
 
8.3: Økonomiansvarlig 
Ingeborg Jørgensen stiller til valg. 
 
Ingeborg Jørgensen er valgt til økonomiansvarlig. Gratulerer! 
 
8.4: Sosialansvarlig 
Julie Hekkelstrand stiller til valg. 
 
Julie Hekkelstrand er valgt til sosialansvarlig. Gratulerer! 
 
8.5: Faddersjef(er) 
Oskar Stein, Nora Schlytter, Amina Kristiansen, Ine Larsen, Albert Berget og Oliver 
Elgsæther stiller til valg. 
 
Nora Schlytter og Ine Larsen er valgt til faddersjefer. Gratulerer! 
 
8.6: Arrangementansvarlig 
Lea Rirsch og Oskar Stein stiller til valg. 
 
Lea Rirsch er valgt til arrangementansvarlig. Gratulerer! 
 
8.7: Fagansvarlig 
Elias Molden stiller til valg. 
 
Elias Molden er valgt til fagansvarlig. Gratulerer! 
 
8.8: Aktivitetsansvarlig 
Jostein Langørgen og stiller til valg. 
 



Jostein Langørgen er valgt til aktivitetsansvarlig. Gratulerer! 
 
8.9: Redaktør 
Nora Moen Hagen stiller til valg. 
 
Nora Moen Hagen er valgt til redaktør. Gratulerer! 
 
8.10: Grafisk Ansvarlig 
Stian Norrud Busch stiller til valg. 
 
Stian Norrud Busch er valgt til grafisk ansvarlig. Gratulerer! 
 
8.11: Informasjonsansvarlig 
Oline Strømsnes og Madelen Ahlgren stiller til valg. 
 
Oline Strømsnes er valgt til informasjonsansvarlig. Gratulerer! 
 
Sak 9: Eventuelt 
Ingen saker ble meldt inn eller fremstilt på allmøtet.  
 
Sak 10: Møteevaluering 

- Savner høyere volum på mikrofon 
- Overraskende effektiv gjennomgang på vedtekter 
- Ønskelig med færre spørsmål til kandidater på valgene  
- Veldig trivelig, men litt mye støy blant medlemmene  
- Skryt til styret og ordstyrere  
- Bra med vitser, men savnet flere 
- Skryt til alle deltakere som har holdt ut hele kvelden 
- Fint å se engasjement innad linjeforeningen, godt gjennomført valg, mangel på 

respekt under valgene ved mye prat. Hyggelig å være ordstyrere  
- Kjempe gøy! Flott med mye benking under valg. Forslag til nytt styre om å føre inn i 

vedtektene at dersom flere enn så-så mange stiller til valg, minskes antall spørsmål 
man kan stille kandidatene for å korte ned tiden på valg. Flinke og dyktige 
medlemmer!  
 

Leder Jon-Emil Steine avsluttet møtet 
Møtet ble hevet kl. 23:07 
 
 
 
 



Underskrifter: 
 
 

  

________________________________________ 

(Underskrift av Leder, Navn Navnesen) 

  

   

______________________________________ 

(Underskrift av Referent, Emilie Bergmann) 

   

  

Underskrift fra protokollkontrollørene: 

 

 

________________________________________ 

(Ingrid Landsverk) 

  



  

________________________________________ 

(Jens Ruud Bunkholdt) 

 


